
Základní škola a Mateřská škola  Želeč          
 

Želeč 66 , 391 74  Želeč IČO: 70988218  

 

 

ZÁPIS č. 1 / 2018 

Datum: 7. června 2018 

Přítomni: M. Kostečková, V. Šimáková, L. Suchá, M. Komma Janovská, J. Mengler,      

       M. Novotná,  B. Břendová, L. Rypáček  

Nepřítomni: J. Houdek 

Hosté: P. Cába 

Ověřovatel zápisu: L. Rypáček 

Program jednání:  

1) Zahájení činnosti nové školské rady a volba předsedy a místopředsedy ŠR 

2) Schválení Jednacího řádu ŠR na nové funkční období do roku 2021 

3) Různé 

ad 1) 

 První zasedání nové školské rady svolal ředitel školy Mgr. Petr  Cába v souladu 

s § 167, odst. 7 školského zákona. Byla tak zahájena činnost nové školské rady pro další 

funkční období do roku 2021. 

 Volba předsedy školské rady na další funkční období: 

Členové ŠR se rozhodli pro hlasování místo tajné volby. Na předsedu ŠR byl navržen          

J. Mengler. 

Usnesení č.1/2018 

ŠR zvolila Jaroslava Menglera předsedou ŠR na další funkční období do roku 2021. 

hlasování: z 8 přítomných  7 pro   0 proti  1 zdržel se 

 Volba místopředsedy školské rady na další funkční období: 

Členové ŠR se rozhodli pro hlasování místo tajné volby. Na místpředsedu ŠR byl 

navržen L. Rypáček 

Usnesení č.2/2018 

ŠR zvolila Luboše Rypáčka místopředsedou ŠR na další funkční období do roku 2021. 

hlasování: z 8 přítomných  7 pro   0 proti  1 zdržel se 

 

 



ad 2) 

Usnesení č.3/2018 

ŠR schvaluje Jednací řád ŠR na další funkční období do roku 2021. Jednací řád ŠR je 

přílohou tohoto zápisu. 

hlasování: z 8 přítomných  8 pro   0 proti   0 zdržel se 

ad 3) Různé: 

Pan ředitel informoval o zápisech do ZŠ a MŠ a nastínil organizaci školního roku 2018-2019. 

U zápisu do 1. třídy bylo 14 dětí. Na doporučení PPP byl udělen jeden odklad, v příštím 

školním roce nastoupí 13 žáků. Celkově bude v základní škole 92 žáků. V současné době 

odchází z 5. ročníku jeden žák s asistentkou pedagoga, jejíž pracovní poměr končí 31. 8. 

2018, v příštím školním roce bude 1 žák ve 4. ročníku se stávající asistentkou pedagoga.  

U zápisu do MŠ bylo v Želči 12 dětí, 12 dětí bylo přijato a v MŠ v Želči bude 50 dětí. V MŠ 

v Hlavatcích bylo 5 dětí, 5 bylo přijato a v MŠ v Hlavatcích bude 28 dětí (4 děti na výjimku). 

Nástin školního roku 2018-2019: 

Personální zabezpečení školy: všichni pedagogové budou i v příštím školním roce řádně 

aprobovaní a kvalifikovaní. 

- bude probíhat spolupráce s polskou školou v Leginowu, na jaře 2019 by ZŠ Želeč 

měla jet tam na výměnný pobyt. 

- nadále bude škola s přispěním obce provozovat angličtinu „What´s English“ pro žáky 

- škola bude dále spolupracovat s PPP Tábor a na základě doporučení vytvářet PLPP 

- žáci se budou opět účastnit ve sportovních, dopravních, výtvarných a zdravotnických 

soutěžích 

- předpokládá se opětovná spolupráce „Děti do bruslí“ 

- nadále bude prováděn plavecký výcvik (3. a 4. ročník) povinně – spolupráce s MŠ 

podle dokončení bazénu v Táboře (zatím řešeno náhradně v Jindř. Hradci) 

- nově se ZŠ i MŠ zapojí do výuky lyžování – „Hravé lyžování“ (Monínec 2019) – 

schůzka s organizátory je stanovena na 21. 6. t. r.  

- škola opět nabídne širokou škálu zájmových kroužků, včetně spolupráce s MŠ 

- v rámci projektů bude využito: „Šablony 1“ k 31. 8., z čehož mohou být hrazeny např.: 

doučování pro žáky, kteří jsou ohroženi neúspěchem, čtenářské dílny, asistent 

pedagoga; na jaře 2019 se předpokládá, že se přejde do „Šablony 2“. 

- pro velký zájem ze stran žáků se i příští rok plánuje škola v přírodě 

J. Mengler vznesl dotaz na základě žáků a některých rodičů, zda jsou děti v jídelně nuceny 

dojídat stravu.  

Všichni přítomní pedagogové sdělili, že žáci nuceni nejsou, pouze v případě, je-li evidentní, 

že se jídla nedotkli, pedagogický dohled trvá na tom, aby aspoň ochutnali. Jelikož není 

jednoduché vařit podle spotřebního koše, nabízí školní jídelna 1x za dva měsíce ochutnávku 

pro rodiče a „sezení nad jídelníčkem“, aby byli rodiče informování o normách stravování. 



L. Suchá velice pozitivně hodnotila rozšíření MŠ. Dětem se nový prostor velmi líbí.  

M. Novotná se ptala na rozvrstvení zimních sportovních aktivit. Pan ředitel předpokládá, že 

nejprve bude bruslení, následně podle sněhových podmínek lyžování. 

V Šimáková a M. Kostečková vznesly dotazy k nastávajícím oslavám 140. výročí školy. 

Stavba pódia a závěrečná generální zkouška vystoupení pro děti => ozvučení, parkování pro 

hosty....   L. Rypáček informoval o uzavírkách ulic a vzal si na starost zajištění parkování. 

L. Rypáček nabídl škole publikace „Pozor drogy“. Jejich použití vedení školy zváží a 

případně uplatní.  

Přílohy: 1. Jednací řád ŠR na nové funkční období do roku 2021 

Všechny přílohy jsou členům školské rady zaslány v elektronické podobě. Tištěné přílohy 

jsou založeny u originálu tohoto zápisu v kanceláři školy. 

Zapsal: J. Mengler 

Ověřil: L. Rypáček 

Želeč 7. června 2018 

        Mgr. Jaroslav Mengler 

                předseda ŠR 

 

 

 

 

 


